
  PROTOKOŁ NR V/11 
z posiedzenia V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 27 stycznia 2011 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 
Wojciech Chodkowski. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Zapytania. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) określenia warunków i trybu przyznawania, pozbawiania oraz wysokości stypendiów 
sportowych; 

2) określenia warunków i trybu przyznawania nagród i wyróŜnień za wyniki sportowe; 
3) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 - 2043; 
4) BudŜetu Gminy Wyszków na 2011 r. 

  8. Zapytania i wolne wnioski. 
  9. Zamknięcie obrad. 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących zmian: 

• w punkcie 7, podpunkt 5 wprowadzić Uchwałę zmieniającą uchwałę Nr III/3/10 Rady 
Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie przyznania dotacji na 
prace konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 19, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta. 

• w punkcie 7 podpunkt 1 zmienić tytuł uchwały na: Uchwała w sprawie określenia 
zasad i trybu przyznawania, pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 19, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta. 

• w punkcie 7 podpunkt 2 zmienić tytuł uchwały na: Uchwała w sprawie określenia 
zasad i trybu przyznawania nagród i wyróŜnień za wyniki sportowe. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 19, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 1) została wybrana P. Zofia Gałązka. 
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Ad. 4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za –19,   przeciw 
– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. ElŜbieta Piórkowska; 
2. P. Wojciech Rojek; 
3. P. Jan Abramczyk. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej IV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 13 stycznia 2011 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe właśnie dobiega końca 
kadencja Rad Sołeckich i Sołtysów. W związku z powyŜszym, w imieniu swoim i radnych               
podziękował Sołtysom za poświęcony czas i bardzo często cięŜką pracę przez okres tych 
czterech lat. Wyraził nadzieję, Ŝe wszyscy ustępujący Sołtysi ponownie będą kandydowali              
i zostaną wybrani na następną kadencję. 
Następnie Przewodniczący Rady oraz Burmistrz i Z-ca Burmistrza wręczyli Sołtysom 
dyplomy z podziękowaniami, dodając, Ŝe nagrody rzeczowe zostaną im przekazane po 
zakończeniu sesji. 
P. Rogulski – Sołtys wsi Leszczydół Podwielątki podziękował za Ŝyczliwe słowa 
skierowane do Sołtysów. 
 
Ad. 7. 
1) P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji Kultury i Sportu  przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania, pozbawiania oraz wysokości 
stypendiów sportowych. Poinformowała, Ŝe m.in. powodem przygotowania nowej uchwały 
jest zmiana ustawy o sporcie oraz naniesienie poprawek w obecnie obowiązującej uchwale. 
Głównym załoŜeniem tej uchwały jest wsparcie finansowe dla zawodników zameldowanych 
na terenie Gminy Wyszków oraz promowanie gminy na terenie kraju i za granicą.                               
P. Stępkowska poinformowała, Ŝe Komisja Promocji i Kultury na swoim posiedzeniu, 
przegłosowała wniosek formalny, który Burmistrz wprowadził w drodze autopoprawki do  
załącznika uchwały w sprawie określenia warunków i trybu przyznawania, pozbawiania oraz 
wysokości stypendiów sportowych. Wprowadzone zmiany dotyczą  § 2 pkt 2 załącznika, 
który po zmianach brzmi: „Przyznawanie i pozbawianie stypendium sportowego naleŜy do 
kompetencji Burmistrza Wyszkowa po zaopiniowaniu przez Komisję Promocji i Kultury.” 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr V/16/11 w sprawie określenia zasad i trybu 
przyznawania, pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych. 
 
2) P. Stępkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 
przyznawania nagród i wyróŜnień za wyniki sportowe. Poinformowała, Ŝe tak jak                     
w poprzednio podejmowanej uchwale, w 2010 r. weszła w Ŝycie nowa ustawa o sporcie,               
do której trzeba dostosować przepisy obowiązujące w naszej gminie. W związku                           
z powyŜszym został przygotowana nowa uchwała dot. stypendiów sportowych, która 
uwzględnia przepisy zawarte w ustawie. P. Stępkowska poinformowała, Ŝe równieŜ i w tym 
przypadku Komisja Promocji i Kultury na swoim posiedzeniu przegłosowała wnioski 
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formalne, które Burmistrz wprowadził do uchwały w drodze autopoprawki, a które 
dotyczyły  zmian w załączniku do uchwały w następujących paragrafach: 

1) § 2 pkt 1 otrzymał brzmienie: „Przyznawanie nagród i wyróŜnień za wyniki sportowe 
naleŜy do kompetencji Burmistrza Wyszkowa po zaopiniowaniu wniosku przez 
Komisję Promocji i Kultury i stanowi wyraz uznania władz samorządowych dla 
zawodników biorących udział w współtworzeniu i podnoszeniu poziomu kultury 
fizycznej w Gminie Wyszków.” 

2) § 3 pkt 3 otrzymał brzmienie: „Wniosek składa się nie później niŜ do 30 października 
w oparciu o wyniki sportowe osiągnięte  w poprzednich 12 miesiącach.” 

3) § 4 pkt 1 lit. b otrzymał brzmienie: „za osiągnięcia druŜynowe do 5.000 zł (pięć 
tysięcy złotych) dla druŜyny.” 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr V/17/11 w sprawie określenia zasad i trybu 
przyznawania nagród i wyróŜnień za wyniki sportowe. 
 
3) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. Poinformował, Ŝe Wieloletnia Prognoza 
Finansowa jest przygotowywana po raz pierwszy. Obowiązek sporządzenia tej prognozy 
nakłada ustawa o Finansach Publicznych. Została ona przygotowana w oparciu o analizę 
budŜetu lat poprzednich, analizę planowanych przedsięwzięć oraz z uwzględnieniem Tablic 
podstawowych wskaźników makroekonomicznych, opublikowanych przez Ministerstwo 
Finansów. P. Skarbnik przypomniał, Ŝe uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej musi zostać podjęta przed budŜetem gminy. Szczegółowo była ona omawiana na 
poprzedniej sesji, podczas debaty budŜetowej. Poinformował, Ŝe w stosunku do wcześniej 
przedstawionego projektu uchwały, Burmistrz wprowadził m.in. następujące autopoprawki: 

• zmniejszenie kredytu i zadłuŜenia w 2010 r.; 
• dostosowanie w kolejnych latach wydatków inwestycyjnych do Załącznika Nr 2; 
• dostosowanie nowych kredytów i zadłuŜenia do zmienionych wartości przedsięwzięć 

inwestycyjnych i zmienionego zadłuŜenia; 
• uzupełnienie nazw o ich cele; 
• wprowadzenie kolumny „limit zobowiązań”; 
• uzupełnienie i zaktualizowanie przedsięwzięć w powiązaniu z budŜetem na 2011 rok 

(przechodzące z 2010 r. + nowe); 
• inne drobne korekty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki odczytał uchwałę Nr 471/O/2010 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 15 grudnia 2010 r.                    
w sprawie wydania opinii do przedłoŜonego przez Burmistrza Wyszkowa projektu uchwały 
Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wyszków 
na lata 2011 – 2043 (załącznik nr 2 do protokołu). 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr V/18/11 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2011 – 2043. 
 
 
4) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie BudŜetu Gminy 
Wyszków na 2011 r. Poinformował, Ŝe w stosunku do projektu uchwały, która została 
szczegółowo przedstawiona na poprzedniej sesji podczas debaty budŜetowej, Burmistrz 
wprowadził następujące autopoprawki: 
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1. Wzrost w dochodach: 
• Dotacje celowe z UE na drogi  (1.430.000 zł); 
• SprzedaŜ mienia (620.000 zł); 
• Wpływy z usług –szkoły podstawowe (5.000 zł); 
• Dotacje celowe z UE na projekty OPS (1.131 zł); 
• Dotacje celowe z UE na projekty OPS (199 zł); 
• Dotacje celowe z UE na projekt w Kamieńczyku (296.000 zł) 

2. Przychody z kredytów (481.618 zł); 
3. Zmiany w wydatkach: 

• Budowa drogi w Skuszewie (127.000 zł); 
• Budowa ulic Dębowej i Środkowej w Leszczydole Nowinach (1.241.000 zł); 
• Budowa ulic na os. Latoszek wraz i infrastrukturą towarzyszącą (213.000 zł); 
• Budowa ulicy 3 Maja (100.000 zł); 
• Budowa ulicy Dobrej (250.000 zł); 
• Budowa ulicy śytniej wraz z drogą Wyszków – Sitno (252.000 zł); 
• Modernizacja drogi gminnej Lucynów-Lucynów DuŜy ( 3.000 zł); 
• Modernizacja drogi gminnej Lucynów-Lucynów DuŜy ( 600 zł); 
• Dotacja dla ZADM (41.718 zł); 
• Zakup gruntów (666.000 zł); 
• Odsetki od kredytów (-320.000  zł); 
• Rezerwa celowa na zarządzanie kryzysowe (159.131 zł); 
• RóŜne wydatki –wnioski szkół (650 zł); 
• RóŜne wydatki – wnioski przedszkoli (4.650 zł); 
• DowoŜenie uczniów do szkół (-40.000 zł); 
• RóŜne wydatki –stołówki szkolne i przedszkolne (139.486 zł); 
• Koncepcja budowy przedszkola (20.000 zł); 
• Wniosek OPS (12.000 zł); 
• Wprowadzenie środków z dotacji UE (1.331 zł); 
• Plac zabaw na os. Latoszek (30.000 zł); 
• Budowa chodników, ciągów pieszo-rowerowych, miejsc postojowych –

ul.Witosa, chodniki wiejskie (250.000 zł); 
• Monitoring wizyjny miasta (50.000 zł); 
• Dotacja na prace konserwatorskie w Kościele w Kamieńczyku (20.000 zł0; 
• Dotacja dla stowarzyszeń – zespoły śpiewacze; 

4. Rozchody z tytułu kredytów (-397.617 zł). 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe w porównaniu do poprzedniego projektu budŜetu, zarówno 
dochody jak i wydatki ulegną zmianie o kwotę 2.833.949,41 zł. 
Przewodniczący Komisji Stałych Rady Miejskiej odczytali opinie w sprawie projektu 
budŜetu: 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Gałązka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki oraz odczytał 
„Opinię zbiorczą Komisji Finansów i Gospodarki dotyczącą projektu uchwały budŜetowej na 
rok 2011” (załącznik nr 3 do protokołu). 
Następnie P. Biernacki – Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr 470/O/2010 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 15 grudnia 2010 r.                    
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w sprawie wydania opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza Wyszkowa projekcie uchwały 
budŜetowej na 2011 rok oraz o moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetowego 
przedstawionego w tym projekcie (załącznik nr 4 do protokołu). 
W następnej kolejności P. Biernacki przedstawił wnioski budŜetowe zgłoszone podczas 
debaty budŜetowej na sesji Rady Miejskiej w dniu 13 stycznia 2011 r (załącznik nr 5 do 
protokołu). 
Skarbnik – P. Korczakowski odczytał stanowisko Burmistrza w sprawie opinii Komisji 
Finansów i Gospodarki (załącznik nr 6 do protokołu). 
P. Rojek spytał z czego wynika zmniejszenie o 40.000 zł wydatków na dowoŜenie dzieci           
do szkół? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe od stycznia 2011 r. opiekę nad dowozem dzieci do szkół 
będzie sprawowała jedna osoba, a nie jak było do tej pory – dwie osoby. 
P. Piórkowska spytała jakie są plany w stosunku do budowy ulicy Zakolejowej? 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe to zaleŜy od decyzji radnych. Po uchwaleniu 
budŜetu będą prowadzone prace nad aktualizacją Wieloletniej Prognozy Finansowej i jeŜeli 
inwestycja ta zostanie wpisana na najbliŜsze lata, to będzie wtedy realizowana. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe Komisja Finansów długo analizowała wszystkie wnioski, 
które wpłynęły w sprawie budŜetu. Część z nich przedstawiła Burmistrzowi i kilka z nich 
zostało przez Burmistrza uwzględnione. Zwrócił się z prośbą do wszystkich, aby następne 
wnioski składane były w terminie, tj. do 15 września oraz Ŝeby nie były tak ogólne. Wydział 
SRG przygotował wzór takiego wniosku, który będzie dostępny w urzędzie oraz na stronie 
internetowej urzędu. 
P. Szczerba spytał, czy kaŜdy moŜe złoŜyć taki wniosek? 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe tak. 
P. Zaremba spytał co to za kwota 600 zł na modernizację drogi gminnej Lucynów-Lucynów 
DuŜy? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe musi być wydzielona osobna kwota na promocję związaną            
z daną inwestycją. 
P. Dziubłowski zwrócił się z prośbą o wzięcie pod uwagę w najbliŜszym czasie, budowy 
kanalizacji w ul. Białostockiej. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie BudŜetu Gminy 
Wyszków na 2011 r. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr V/19/11 w sprawie w sprawie BudŜetu Gminy Wyszków 
na 2011 r. 
 
5) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę            
Nr III/3/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie 
przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Poinformował, Ŝe ta uchwała w sprawie 
przyznania dotacji na prace konserwatorskie, została podjęta na sesji w dniu 30 grudnia  
2010 r. Regionalna Izba Obrachunkowa wystąpiła z wnioskiem o uzupełnienie w uchwale 
roku, na który dotacja ma zostać przyznana. W związku z powyŜszym, została przygotowana 
zmiana w stosunku do poprzedniej uchwały, wprowadzająca w § 1 zapis, Ŝe „przyznaje się 
dotację na rok 2011.” 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr V/20/11 zmieniającą uchwałę Nr III/3/10 Rady 
Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie przyznania dotacji na 
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prace konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków. 
 
Ad. 8. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki wybrała Z-cę 
Przewodniczącego Komisji – P. Lucynę Sosnowską. Ustaliła równieŜ termin posiedzeń 
Komisji na poniedziałek przed sesją na godz. 15°°. 
P. Rojek poinformował, Ŝe Komisja Rewizyjna wybrała Z-cę Przewodniczącego Komisji – 
P. Stanisława Nasiadkę. 
P. Piórkowska poinformowała, Ŝe Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wybrała Z-cę 
Przewodniczącego Komisji – P. Grzegorza Wyszyńskiego. 
P. Wróbel poinformował, Ŝe Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków 
Zewnętrznych wybrała Z-cę Przewodniczącego Komisji – Andrzeja Piątka. 
P. Dziubłowski poinformował, Ŝe Komisja Promocji i Kultury wybrała Z-cę 
Przewodniczącego Komisji – P. Zofię Gałązkę. 
P. Osińska - Przewodnicząca Osiedla Nr 2 zwróciła uwagę, Ŝe na ulicach miasta wiszą 
jeszcze plakaty wyborcze. Spytała czy jest jakiś termin do ich usunięcia ? 
P. Wysocki – Komendant StraŜy Miejskiej poinformował, Ŝe plakaty powinny zostać 
usunięte w terminie 30 dni po wyborach. StraŜ Miejska wyegzekwuje to od poszczególnych 
komitetów wyborczych. 
P. Abramczyk spytał co z dalszym odnowieniem elewacji Szkoły Podstawowej Nr 1? Były 
uzgodnienia, Ŝe jedną część wykona gmina a drugą powiat? 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz uwaŜa, Ŝe powiat dotrzyma słowa. Gmina wykonała swoje 
zadanie, reszta naleŜy do powiatu. Zostanie sprawdzone czy powiat zarezerwował środki              
w budŜecie na ten cel. 
P. Jastrzębska (Radna Powiatu) poinformowała, Ŝe są przeznaczone w budŜecie powiatu 
środki na oświatę (remonty), ale ogólnie. Nie ma podziału na konkretne zadania. 
P. Mieszało – Przewodniczący Osiedla Nr 10 spytał czy został rozpatrzony wniosek                   
na dofinansowanie boiska przy Zespole Szkół w Rybienku Leśnym? 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe wniosek wrócił do ponownej oceny po tym, 
jak urząd odwołał się od decyzji o nie przyznaniu środków. Jednak niezaleŜnie od tego, czy 
zostanie on pozytywnie oceniony, pieniądze zostały juŜ wykorzystane przez innych 
wnioskodawców. Są zatem niewielkie szanse, Ŝe gmina dostanie dofinansowanie. 
P. Szczerba spytał, czy został juŜ wybrany wykonawca na odśnieŜanie dróg? 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe został rozstrzygnięty przetarg na odśnieŜanie 
dróg powiatowych, gdzie wykonawcą została firma Pani Krysiewicz, natomiast przetarg na 
odśnieŜanie dróg gminnych nie został rozstrzygnięty. Odbyły się trzy przetargi, ale 
wykonawca nie został wyłoniony, gdyŜ oferowana cena znacznie przewyŜszała przewidziane 
w budŜecie środki na ten cel. W związku z powyŜszym, zgodnie z przepisami, usługi 
odśnieŜania dróg gminnych zostały zlecone do końca marca 2011 r. firmie Pana 
Wiaterskiego. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki poprosił, aby w przyszłości, podczas 
posiedzeń sesji, wszyscy przebywający na sali wyłączali telefony komórkowe. Poprosił 
równieŜ, aby przed głosowaniem nad uchwałami, radni nie opuszczali sali. Poinformował, 
takŜe, Ŝe wszyscy radni złoŜyli swoje oświadczenia majątkowe w wymaganym terminie. 
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Ad. 9. 
O godz. 11.40 uznając porządek obrad V Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                           Zofia Gałązka                                  Józef Biernacki 

 


